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Współpracy samorządu województwa z powiatem jędrzejowskim oraz inwestycji
planowanych przez powiat dotyczyła rozmowa marszałka Adama Jarubasa ze starostą
Edmundem Kaczmarkiem.

Współpracy  samorządu  województwa  z  powiatem  jędrzejowskim  oraz  inwestycji
planowanych przez  powiat  dotyczyła  rozmowa marszałka Adama Jarubasa  ze  starostą
Edmundem Kaczmarkiem.

Marszałek spotka się także z prezesem Świętokrzyskiej Izby Rolniczej Ryszardem Ciźlą,
przewodniczącym Komisji  Rolnictwa, Gospodarki  Wodnej  i  Ochrony Środowiska Józefem
Kwietniem oraz  prezesem Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej w Kielcach Marianem Obarą.

* * *

Wicemarszałek  Zdzisław  Wrzałka  spotka  się  z  wiceprzewodniczącym  Rady  Powiatu
Staszowskiego Grzegorzem Strzałą i zastępcą burmistrza Połańca Ernestem Gałkiem.

* * *

Gościem Marcina Perza, członka Zarządu Województwa będzie Jacek Tarnowski, burmistrz
Połańca.  –  Chciałbym porozmawiać  na  temat  fiszek  projektowych,  które  złożyliśmy  do
Urzędu  Marszałkowskiego.  Jedną  z  większych  inwestycji  jaką  planujemy  jest  budowa
kompleksu  sportowego  w  miejscowości  Ruszcza.  W  ramach  tego  zadania  powstanie
wielofunkcyjna  hala  sportowa  oraz  boiska  wraz  z  niezbędną  infrastrukturą.  Pozyskane
pieniądze z RPO chcemy także przeznaczyć na modernizację dróg gminnych oraz szereg
inwestycji w obszarze rekreacji i sportu, m.in. budowę skate parku, ścieżek rowerowych i
ścianki do wspinaczki – powiedział przed spotkaniem burmistrz Połańca.


